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LISA JERRHAGEN
Månadens alumn i juni 2023 är Lisa Jerrhagen! 

2013 tog Lisa sin examen från Æ-programmet. Idag
jobbar hon som platschef på Peab Sverige AB,

region bygg väst. Under hennes 10 år i branschen
har hon hunnit med att vara del av flera häftiga
projekt, bland annat blockchef på Kv Platinan.

När jag gick på AE ville jag arbeta med logistik inom bygg, det kändes som ett stort utvecklingsområde och 2012
gjorde jag höstpraktik på Peab som logistiker. Efter detta ville jag få en bättre förståelse för produktionen, för att
kunna göra ett bättre jobb som logistiker, och fick efter examen en tjänst som arbetsledare på Peab.

2015 blev jag utlånad 1 år till Stockholm och projekt Mall of Scandinavia som ansvarig för logistik och allmänna
arbeten mot hyresgäster. Efter det arbetade jag en kort period som entreprenadingenjör med inriktning logistik och
startade upp ett bättre logistikflöde på en arbetsplats i Mölndal. Jag insåg däremot att jag verkligen gillar
husproduktion och brann mindre för logistik och blev 2016 platschef på ett bostadsprojekt i Kungsbacka, och sen
dess har jag arbetat som platschef. 

2020 bytte jag region från Bygg bostad väst till Bygg väst och blev blockchef på Kv Platinan, vilket är mitt senaste
projekt. I det projektet var vi tre personer från AE i ledande positioner.

Beskriv hur din väg efter examen sett ut, vad
för olika roller har du haft?

2023

Vad gör du idag som platschef på PEAB?

Vid årsskiftet kom jag tillbaka från att varit föräldraledig och har fått hjälpa till med kalkyler i väntan på ett projekt. Nu
håller jag på med produktionsförberedelserna av ett projekt i Västra Frölunda som ska starta produktionen i höst.

Vad är det bästa med ditt jobb?

Jag gillar variationen av uppgifter och att få vara med att driva och utveckla projekt framåt. Att få både arbeta med
helheten och få chans att dyka ner djupare i vissa uppgifter. Alla projekt är olika och har sina utmaningar vilket också
är något jag trivs med, det finns alltid nya utmaningar att ta tag i. Som platschef får man chans att arbeta med många
olika människor och yrkeskategorier vilket också är roligt. Jag tycker det är viktigt med ett gott samarbete, då blir det
roligare att arbeta.



 Tre bästa 
tips under

studietiden?

Ha roligt - Det är
inget man ångrar
och det är viktigt
att förena nytta

med nöje.
 
 
 

Ta studierna på
allvar, strukturera

upp din tid så
hinner du både

plugga, ha roligt
och exempelvis

jobba extra.
 
 
 

Att engagera sig i
föreningar på
Chalmers kan

hjälpa dig skapa
ett stort kontaktnät

som kan vara till
hjälp senare i livet.

https://linkedin.com/in/lisa-jerrhagen

Vad finns det för utmaningar med din roll idag?

Som platschef har den stora utmaningen varit ens egen arbetstid, att räcka till för sitt
team, ha koll på alla UE, och olika krav m.m. På ett stort projekt som går över lång tid
kan vissa delar av projektet vara i en projekteringsfas medan andra ytor pågår
slutbesiktning och då gäller det att planera sitt teams resurser väl.

Vad är du extra stolt över som du hittills gjort i ditt
arbetsliv?
Att driva på utvecklingen av att använda digitala hjälpmedel i produktion har varit
något jag försökt med sedan jag började arbeta som arbetsledare. Där anser jag att
Peab har kommit långt men branschen har en stor resa kvar att göra innan vi får med
alla på banan att våga släppa papper och penna och arbeta mer digitalt i produktion.

Bredden av olika projekt jag varit med om, både små och stora projekt som har sina
olika utmaningar. Jag har byggt både kedjehus, och lägenhetshus i både trä- och
betongstommar. Jag har varit med om väldigt många olika typer av projekt som
förskola, gruppboende, projekt i sjukhusmiljö, och hotellmiljö, köpcentrum etc.

Hur var din tid på Æ? Är det något speciellt du har nytta av
idag?
När jag tänker tillbaka på min tid på AE och Chalmers så var det en rolig tid. Alla
kurser i projektform har varit till stor nytta i mitt arbetsliv. Mixen av olika kurser har
också varit bra men framför allt kurserna i entreprenadjuridik och även
psykologi/ledarskap är de jag har haft mest nytta av i rollen som ledare med
ekonomiansvar.

Var du engagerad i sektionen? I så fall vad gjorde du och
vad tar du med dig?
Jag var ordförande i NollK 2009, och var samtidigt med AE-styret. Jag var även med i
studienämnden när den bildades. Sedan var jag även engagerad i kåren där jag var
med i Chalmers Cortège Committé och Kårfullmäktige.

Det är viktigt att ha roligt på resans gång och det gäller även i arbetslivet. Att ha varit
med i NollK och CCC gav många lärdomar om att arbeta i team över lång tid men
också personlig utveckling samt att driva projekt framåt.

Hur anser du att man som ny på arbetsmarknaden i
branschen ska tänka? Var borde vi lägga fokus?

Våga testa nya sätt och idéer. Våga kritisera rotade arbetssätt och se det som en
styrka att komma in med nya fräscha ögon i branschen, det är så vi utvecklas.
Fokusera på de som är villiga att tänka nytt och är mottagliga, bakåtsträvarna
kommer att få följa med till slut.

Tips på vilka roller nyexaminerade AE-studenter kan söka
sig till?

Att arbeta som arbetsledare, även om bara för en kort period, så är det väldigt lärorikt
för kommande arbete inom bygg- och fastighetssektorn. Många av de större
byggbolagen har ju även sina program för nyexade där man får möjlighet att testa
många olika roller, vilket är en bra grund att stå på.


